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Hundrastgård 
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Vi har många invånare med hund i Bollebygd och en stor del av dessa 

bor i centrala Bollebygd. Det har tidigare inkommit flera 

medborgarförslag om att anlägga en hundrastgård men utan respons. 

Hunden är en stor del av många människors liv och många av 

hundägarna lever ensamma. En hundrastgård skulle inte bara 

möjliggöra rekreation för hunden, det skulle även skapa möjligheter 

för hundägare att träffa likasinnade. 

Det finns stor önskan hos Bollebygds hundägare att det uppförs en 

central hundrastgård i Bollebygd dit även icke bilburna personer samt 

individer med rullstol/rollator ska kunna ta sig. 

Vi yrkar att kommunfullmäktige beslutar att anlägga en 

hundrastgård i centrala Bollebygd. 
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